



致: 初一、初二、高一、高二师生及家长

初一、初二、高一、高二期末考安排

本校将从 10 月 24 日 (四) 至 11 月 8 日 (五) 进行第二学期期末考。

2. 为了确保第二学期期末考与高、初中统考顺利进行, 本校将作以下安排:

日期	初一、初二	高一、高二
24/10 (四)	特假	期末考
25/10 (五)	特假	期末考
28/10 (一)	期末考	特假
29/10 (二)	期末考	特假
04/11 (一)	特假	期末考
05/11 (二)	特假	期末考
06/11 (三)	特假	期末考
07/11 (四)	期末考	特假
08/11 (五)	期末考	特假

3. 10 月 31 日 (四) 为屠妖节公共假期, 10 月 30 日 (三) 及 11 月 1 日 (五) 为屠妖节特假。屠妖节假期期间, 宿舍生不得留宿。宿舍生于 11 月 3 日 (日) 下午 2 点至 7 点期间返校。

希望各位同学充分利用时间, 认真备考, 以确保在考试中取得优异的成绩。

校长室 启





To: Teachers, Students and Parents of Junior 1, 2 and Senior 1, 2

**Final Examination Schedule for Junior 1, 2 and Senior 1, 2**

The school will be conducting the Final Examination for the second semester from 24<sup>th</sup> October (Thursday) to 8<sup>th</sup> November 2024 (Friday).

2. To ensure the smooth running of the second-semester final examinations and the Senior 3 and Junior 3 Unified Examination (UEC), the school will make the following arrangements:

Date	Junior 1, 2	Senior 1, 2
24/10 (Thu)	Special Leave	Final Exam
25/10 (Fri)	Special Leave	Final Exam
28/10 (Mon)	Final Exam	Special Leave
29/10 (Tue)	Final Exam	Special Leave
04/11 (Mon)	Special Leave	Final Exam
05/11 (Tue)	Special Leave	Final Exam
06/11 (Wed)	Special Leave	Final Exam
07/11 (Thu)	Final Exam	Special Leave
08/11 (Fri)	Final Exam	Special Leave

3. 31<sup>st</sup> October (Thursday) is a public holiday for Deepavali, and 30<sup>th</sup> October (Wednesday) and 1<sup>st</sup> November (Friday) are designated as special holidays, the school will remain closed for these two days. During the Deepavali holidays, hostel students are not allowed to stay in the school hostel. Hostel students should return to the school hostel between 2pm and 7pm on 3<sup>rd</sup> November 2024 (Sunday).

We hope all students will make full use of their time to study diligently to strive for excellent results in the exams.

The Principal's Office

